
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 4 stycznia 2016 r. 
 
OA.0002.11.2015.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XV/2015 
 

z obrad XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 
29 grudnia 2015 r. w Ośrodku Wypoczynkowym w Babicach 

 
 
 Na XV sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1110 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 
Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 4, jako ostatni podpunkt 13 rozpatrzenie projektu 
uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę Nr XIV/68/2015 Rady Gminy 
Krzywcza z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 
 Zmiana ta podyktowana jest tym, że w dniu 18 grudnia 2015 r. 
przystępując do sporządzenia aktu notarialnego, notariusz odmówił jego 
sporządzenia, gdyż w Uchwale Nr XIV/68/2015 Rady Gminy Krzywcza jest 
zapis, że „(...) koszty związane z zawarciem aktu notarialnego i opłat 
sądowych ponoszą po połowie Gmina Krzywcza, oraz Pani Barbara 
Pinkowicz”, a powinno być wpisane, że „(...) koszty związane z zawarciem 
aktu notarialnego i opłat sadowych ponosi Gmina Krzywcza”. Podjęcie tej 
uchwały jest bardzo pilne, gdyż zamiana nieruchomości musi być dokonana 
jeszcze w 2015 roku, bo od przyszłego roku zmieniają się przepisy prawne 
w tym zakresie i dlatego też na dzień jutrzejszy tj. 30 grudnia 2015 r. 
wyznaczony został kolejny termin na spisanie aktu notarialnego. Nie można 
było dostarczyć proponowanej uchwały w terminie czternastodniowym, 
bo ta sprawa wynikła już po wysłaniu materiałów na sesję Rady Gminy. 
 Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie wynikiem 12 głosów „za”, 
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 



2 

 Wójt poprosił, aby Rada Gminy na dzisiejszej sesji, około godz. 13:00, 
wysłuchała wystąpienia przedstawiciela firmy FDK Factory Sp. z o.o. 
z Rzeszowa, właściciela Zakładu Produkcyjnego w Woli Krzywieckiej z prośbą 
w sprawie ewentualnego zwolnienia lub umorzenia w części zobowiązań 
podatkowych w podatku od nieruchomości zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej. 
 Porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
12 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) Budżetu Gminy na 2016 rok; 
2) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzywcza na lata 2016-2023; 
3) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 rok; 
4) zmieniająca uchwałę własną Nr 172/XXVIII/2012 Rady Gminy Krzywcza z dnia 

28 grudnia 2012 r. w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty; 

5) określenia wzorów deklaracji i informacji w podatku od nieruchomości, rolnym 
i leśnym; 

6) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Ruszelczyce UKS”; 

7) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 2117 i 2118 w Bachowie) 
stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

8) przekazania umową użyczenia nieruchomości (działek zabudowanych 
o nr 2288, 2286/2 i 2287 z przeznaczeniem na prowadzenie Szkoły 
Podstawowej wraz z oddziałem przedszkolnym) położonych w Bachowie; 

9) przekazania umową użyczenia nieruchomości (działki zabudowanej o nr 89 
z przeznaczeniem na prowadzenie Szkoły Podstawowej wraz z oddziałem 
przedszkolnym) położonej w Reczpolu; 

10) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Krzywcza; 
11) ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Gminy; 
12) ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej; 
13) zmieniająca uchwałę Nr XIV/68/2015 Rady Gminy Krzywcza z dnia 

18 listopada 2015r w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
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Ad 3. 
 Protokół Nr XIV/2015 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
został wyłożony do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski 
i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie 
to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 
 
Ad.4. 
 Przystąpiono w pierwszej kolejności do rozpatrzenia projektu Uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie Budżetu Gminy Krzywcza na 2016 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła Uchwałę Nr 11/31/2015 
z dnia 9 grudnia 2015 r. Składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy 
Krzywcza na 2016 rok (opinia pozytywna) a następnie przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem 
do tego projektu. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała XV/71/2015 stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krzywcza na lata 2016-2023. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła Uchwałę Nr 11/45/2015 
z dnia 9 grudnia 2015 r. Składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krzywcza na lata 2016-2023 (opinia 
pozytywna) a następnie przedstawiła szczegółowe uzasadnienie do tej opinii. 
 Ponadto Skarbnik Gminy przedstawiła projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała XV/72/2015 stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2015 rok. 
 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Radny Ryszard Pawłowski stwierdził, że jeżeli jeszcze nie nastąpiło 
przekazanie Ośrodka Wypoczynkowego w Babicach, to gmina nie powinna 
kupować oleju opałowego na jego ogrzewanie. 
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 Skarbnik Gminy odpowiedziała, że Gmina jest zobowiązana, zgodnie 
z zawartą umową, na utrzymanie tego Ośrodka. Związek Gmin Fortecznych 
„Twierdzy Przemyśl” złożył deklarację, że koszty poniesione w 2015 roku 
na zakup oleju opałowego zostaną gminie zwrócone. Dlatego Gmina wystawiła 
notę obciążeniową dla Związku na kwotę około 18 000 zł. 
 Wójt wyjaśnił, że Zarząd Związku Gmin Fortecznych „Twierdzy 
Przemyśl” na jednym z posiedzeń podjął decyzję o zwrócenie Gminie 
Krzywcza kosztów zakupu oleju opałowego, ale obecnie Związek ten nie 
posiada środków finansowych na uregulowanie tych należności. Gmina 
natomiast nie mogła już dłużej czekać, dlatego dokonano zakupu oleju. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XV/73/2015 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę własną Nr 172/XXVIII/2012 Rady 
Gminy Krzywcza z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie dokonania wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz stawki tej opłaty. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady Gminy 
wraz z jego uzasadnieniem. 
 Radny Józef Opałka pytał – Ile mieszkańców gminy nie płaci za odbiór 
odpadów komunalnych? 
 Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wpłaty mieszkańców z tytułu odbioru 
odpadów komunalnych zrealizowane zostały w około 98%. Jeżeli będzie 
potrzeba to dokładniejszą informację z danymi liczbowymi będzie 
przygotowana i przedstawiona po przerwie w obradach. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XV/74/2015 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 
w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
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 Sekretarz Gminy przedstawił także Uchwałę Nr XXV/5870/2015 z dnia 
15 grudnia 2015 r. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 
w sprawie uznania Uchwały Nr XIV/62/2015 Rady Gminy Krzywcza z dnia 
18 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 
w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym za nieważną w zakresie § 1 
i załącznika nr 1 tejże uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XV/75/2015 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Ruszelczyce UKS”. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XV/76/2015 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek 
nr 2117 i 2118 w Bachowie) stanowiących własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XV/77/2015 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 1218 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 1240. 
 

 Po przerwie Przewodniczący obradom oddał glos Panu Wojciechowi 
Łubińskiemu przedstawicielowi firmy FDK Factory Sp. z o.o. z Rzeszowa, 
właściciela Zakładu Produkcyjnego w Woli Krzywieckiej, który przedstawił 
zakres działalności firmy a następnie zwrócił się prośbą o udzielenie pomocy 
w postaci ewentualnego zwolnienia lub umorzenia w części 70% zobowiązań 
podatkowych w podatku od nieruchomości zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej. 
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 Prośbę argumentował on tym, że firma zatrudnia pracowników 
w większości miejscowych. W planach jest zatrudnienie jeszcze około 
10 pracowników. Ponadto planuje się rozbudowę i zainstalowanie własnego 
tartaku. Zarząd firmy podjął próby ratowania firmy, żeby dalej prowadzić 
produkcję i płacić podatki dla gminy, ale w mniejszej wysokości. 
 Zadeklarował on, że do 15 stycznia 2016 r. firma FDK Factory zapłaci 
zaległości podatkowe w podatku od nieruchomości powstałe za okres od maja 
do grudnia 2015 r. w kwocie ok. 90 000 zł. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że wcześniejsze rozmowy z przedstawicielem firmy 
FDK Factory Panem Bogusławem Moskalem dotyczyły umorzenia 50% 
zobowiązań podatkowych, a na sesji Pan Wojciech Łubiński zwraca się 
z prośbą o 70% umorzenia, w związku z tym pytał o przyczynę tej zmiany? 
Pytał również – Co będzie dalej z płatnością wcześniejszych zaległości 
podatkowych firmy? 
 Pan Wojciech Łubiński odpowiedział, że Prezes Zarządu FDK Factory 
Pan Bogusław Moskal zwróci się do władz gminy z propozycją uregulowania 
wcześniejszych zaległości. 
 Radny Ryszard Pawłowski powiedział, że Firma FDK Factory kupiła 
budynki taniej, bo były one z obciążeniem hipotecznym. Jednak kupujący 
powinien wiedzieć, że istnieją zobowiązania w stosunku do Gminy Krzywcza 
i muszą być one spłacone. Gmina zobowiązana jest do realizacji programu 
postępowania naprawczego i nie może ona rezygnować z poboru należnych 
jej podatków. Ponadto Gmina przy umarzaniu podatków musi brać pod uwagę 
nie tylko firmę FDK Factory, ale i innych drobniejszych podatników 
prowadzących działalność gospodarczą na terenie gminy. Zdaniem Radnego – 
Firma FDK Factory uważana jest za poważną firmę, która powinna już od maja 
bieżącego roku prowadzić rozmowy z Władzami Gminy o umorzeniu 
lub zwolnieniu z podatku, a nie zwlekać z tym do dnia dzisiejszego. 
 Wójt wyjaśnił, że rozmawiał z Radcą Prawnym, który stoi na stanowisku, 
że Gmina nie może jednostkowo zwolnić z podatku od nieruchomości Firmę 
FDK Factory. Zastosowanie jakichkolwiek zmian podatkowych musiałoby mieć 
zastosowanie do wszystkich przedsiębiorców działających na terenie gminy. 
Ponadto Gmina musi brać pod uwagę istniejący problem finansowy. Ponadto 
Wójt Gminy wyjaśnił, że kolejne spotkanie w tej sprawie będzie odbywało się 
w obecności radców prawnych każdej ze stron. 
 Radny Kazimierz Kurasz powiedział, że jeżeli do 15 stycznia 2016 r. 
Firma FDK Factory ureguluje zaległości podatkowe w podatku od 
nieruchomości powstałe za okres od maja do grudnia 2015 r. to mogą być 
prowadzone dalsze rozmowy dotyczące sprawy zwolnienia lub częściowego 
umorzenia zaległości podatkowych. 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania umową użyczenia nieruchomości 
(działek zabudowanych o nr 2288, 2286/2 i 2287 z przeznaczeniem 
na prowadzenie Szkoły Podstawowej wraz z oddziałem przedszkolnym) 
położonych w Bachowie. 
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 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XV/78/2015 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania umową użyczenia nieruchomości 
(działki zabudowanej o nr 89 z przeznaczeniem na prowadzenie Szkoły 
Podstawowej wraz z oddziałem przedszkolnym) położonej w Reczpolu. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XV/79/2015 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet 
radnych Rady Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy. 
 Radny Kazimierz Kurasz wnioskował o podwyższenie diety o 100 zł 
w stosunku do kwoty obowiązującej dotychczas. 
 Radny Ryszard Pawłowski wnioskował o niepodwyższanie diet. 
 Wnioskował on także, aby dieta miesięczna ulega obniżeniu o kwotę 
50% diety podstawowej za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność radnego 
na sesji rady lub posiedzeniu komisji, której jest członkiem. 
 Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie 
nad zgłoszonymi wnioskami. W pierwszej kolejności głosowano 
nad wnioskiem Radnego Kazimierza Kurasza. W głosowaniu udział wzięło 
12 radnych. Proponowany wniosek przyjęty został wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach „wstrzymujących się”. W związku 
z powyższym uznano, że wniosek radnego Ryszarda Pawłowskiego został 
odrzucony. 
 Postanowiono jednogłośnie przyjąć wniosek ustalający, że dieta 
miesięczna będzie ulegać obniżeniu o kwotę 50% diety podstawowej za każdą 
nieusprawiedliwioną nieobecność radnego na sesji rady lub posiedzeniu 
komisji, której jest członkiem. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr XV/80/2015 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży 
służbowej radnego Rady Gminy. 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XV/81/2015 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom 
diet i zwrotu kosztów podróży służbowej. 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy w raz z jego uzasadnieniem. 
 Radny Kazimierz Kurasz wnioskował o podniesienie diety sołtysa 
i ustalenie na tym samym poziomie, co wysokość diety radnego, czyli 320 zł 
miesięcznie. 
 Ustalono, że w przypadku nieusprawiedliwionej absencji na sesji Rady 
Gminy dieta ulegnie obniżeniu o kwotę 25% tej diety. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wanat wnioskował, aby podwyższyć 
dietę sołtysom o 100 zł stawki przysługującej im dotychczas. 
 Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie 
nad zgłoszonymi wnioskami. W pierwszej kolejności głosowano 
nad wnioskiem Radnego Kazimierza Kurasza. W głosowaniu udział wzięło 
12 radnych. Proponowany wniosek przyjęty został wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych”. W związku 
z powyższym uznano, że wniosek Wiceprzewodniczącego Rady został 
odrzucony. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XV/82/2015 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
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 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę 
Nr XIV/68/2015 Rady Gminy Krzywcza z dnia 18 listopada 2015r w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy a Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Krystyna Śmigielska 
przedstawiła jego uzasadnienie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XV/83/2015 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.5. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi załączniki 
nr 17 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.6. 
 Radny Kazimierz Kurasz pytał – Czy w Zespole Szkół w Krzywczy 
oszczędza się na opale, gdyż doszły do niego informacje, że Dyrektor Zespołu 
Szkół w Krzywczy nakazała dzieciom, aby przychodząc na zajęcia szkolne 
ciepło się ubrali. 
 Wójt wyjaśnił, że Dyrektorowi Zespołu Szkół w Krzywczy przed Świętami 
brakło środków finansowych na opał, ale nie było tam aż tak bardzo zimno. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Robert Kaszycki w uzupełnieniu 
dodał, że wyłączono piec centralnego ogrzewania na jeden dzień przed 
pójściem dzieci na przerwę świąteczną, ale pomieszczenia w budynku były 
jeszcze nagrzane. Teraz trwa przerwa świąteczna, a po świętach olej opałowy 
zostanie przywieziony. 
 

 Następnie Wójt wyjaśnił, że Gmina Krzywcza możne wystąpić 
ze Związku Gmin Fortecznych „Twierdzy Przemyśl” po sześciomiesięcznym 
okresie wypowiedzenia. Zdaniem Wójta - Po przekazaniu Ośrodka 
Wypoczynkowego w Babicach, Rada Gminy będzie musiała się zastanowić 
i podąć decyzję w sprawie dalszej przynależności do tego Związku. Zaznaczył 
on przy tym, że składka członkowska Gminy Krzywcza na przyszły rok 
wyniesie około 14 000 zł. 
 
 
Ad.7. 
 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o wysłanie pracowników 
gospodarczych do wykonania prac porządkowych przy Świetlicy Wiejskiej 
w Reczpolu. 
 Wójt wyjaśnił, że sprawa ta będzie załatwiona po Nowym Roku. 
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 Przewodniczący Rady Gminy wnioskował, aby autobusy szkolne 
nie wjeżdżały na drogę nr 627 w Babicach, gdyż droga przez to bardzo 
niszczeje. W związku z tym wnioskował o wystąpienie do firmy EUROBUS, 
aby autobusy te jeździły po drodze nr 636 i nawracały na istniejącym 
za kościołem parkingu. 
 Ponadto prosił, aby zmienić parkowanie autobusów szkolnych przez 
niedzielę i święta, które do tej pory parkowane są na parkingu za kościołem. 
Ludzie skarżą się, że jadąc do kościoła nie mogą tam zaparkować 
samochodu. 
 

 Radna Maria Pawłowska prosiła o przekazanie składowanych na działce 
gminnej w Krzywczy płytek chodnikowych celem wyłożenia nimi podjazdu 
do budynku Świetlicy Wiejskie w Reczpolu. 
 Wójt wyjaśnił, że płytki te nie nadają się do tego celu. Zaproponował 
on zakupienie kostki brukowej i wyłożenie nią tego podjazdu. 
 

 Sołtys wsi Skopów Franciszek Dudycz podziękował Wójtowi 
za wykonanie parkingu przy kościele w Skopowie i jednocześnie prosił 
o wykonanie zatoczki postojowej przy drodze powiatowej poniżej sklepu. 
 Wójt powiedział, że grunt tam nie jest uregulowany. Jeżeli zostanie 
on uregulowany to w porozumieniu z Powiatem można będzie w przyszłości 
tą zatoczkę zrobić. 
 
 Protokół Nr XIV/2015 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza, 
ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznany został jako przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Ad 8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1357 
XV zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

Piotr Pytlowany 
 


